

**Recommended use:** Adequate calcium intake, when combined with sufficient Vitamin D, a healthy diet and physical activity may reduce the risk of developing osteoporosis (in peri-and postmenopausal women) in later life. Vitamin C helps in collagen formation to maintain healthy bones, cartilage, teeth and/or gums. Magnesium helps in the development and maintenance of bones and teeth, and in tissue formation.

**Medicinal Ingredients:** Each vegetarian capsule contains:

Aquamin® ( <i>Lithothamnion spp.</i> )	630 mg
Calcium: 30% (189 mg), Magnesium: 3% (18.9 mg)	
Vitamin C ( <i>Calcium ascorbate</i> )	62 mg
Boron ( <i>Boron citrate</i> )	0.8 mg
Vitamin K2 ( <i>Menaquinone-7</i> )	25 mcg
Vitamin D3 ( <i>Cholecalciferol</i> )	(240 IU) 6 mcg

**Non-medicinal Ingredients:** Hydroxypropyl methylcellulose, rice flour & magnesium stearate.

**Recommended Dose (adults):** Take 2 capsules two times a day or as directed by a health care practitioner.

**Caution/Warnings:** Consult a health care practitioner prior to use in cases where an estrogen-dependent cancer exists. Consult a health care practitioner if you are taking blood thinners.

**Contraindications:** Do not use if pregnant or breastfeeding.

Keep at room temperature in a dry, dark place. Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection.



Only available from health care professionals. Seulement disponible via un professionnel de la santé.



BIOMED™

# BoneSure™

## Osteoporosis Ostéoporose

90 CAPSULES/  
GÉLULES



NPN 80038108

**Usage :** La prise de calcium, en conjonction avec suffisamment de Vitamine D, une alimentation saine et de l'exercice physique régulier peut réduire les risques d'ostéoporose (chez les femmes en ménopause ou ménopausées) à un âge plus avancé. La Vitamine C aide à la formation du collagène pour maintenir des os, des cartilages et des dents en santé. Le magnésium aide au développement et au maintien des os et des dents, ainsi qu'à la formation des tissus.

**Ingrédients médicinaux :** Chaque gélule végétarienne contient:

Aquamin® ( <i>Lithothamnion spp.</i> )	630 mg
Calcium: 30% (189 mg), Magnésium: 3% (18.9 mg)	
Vitamine C ( <i>Ascorbate de calcium</i> )	62 mg
Bore ( <i>Citrate de bore</i> )	0.8 mg
Vitamine K2 ( <i>Menaquinone-7</i> )	25 mcg
Vitamine D3 ( <i>Cholecalciferol</i> )	(240 UI) 6 mcg

**Ingrédients non-médicinaux :** Hydroxypropyl méthylcellulose, stéarate de magnésium, farine de riz.

**Posologie (adultes) :** Prendre 2 gélules deux fois par jour ou selon les indications d'un professionnel de la santé.

**Mise en garde :** Demandez conseil à votre professionnel de la santé si vous souffrez d'un cancer dépendant d'oestrogène. Consulter un professionnel de la santé si vous prenez des anticoagulants.

**Contre-indications:** Ne pas prendre si vous êtes enceinte ou si vous allaitez. Conserver dans un endroit sec et sombre et à une température ambiante. Garder hors de la portée des enfants. Bouchon scellé pour votre protection.

Distributed by/Distribué par:

🍁 **Biomed International Products Corp.**

102 - 3738 North Fraser Way,  
Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada  
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: